



ບົດສະຫຼຸບກ່ຽວກັບການໃຫ້ຄວາມ ຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ

Sanford ມີໂຄງການໃຫ້ຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນຢ່າງກວ້າງຂວາງ. ໂຮງໝໍ ແລະ ອຸໂມງກຂອງ Sanford, ເອີ້ນວ່າກັນວ່າ Sanford, ສະເໜີການໃຫ້ຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນສໍາລັບການບໍລິການສຸກເສີນໃດໜຶ່ງ ແລະ ທີ່ມີຄວາມຈໍາເປັນທາງການແພດອື່ນໆໃດໜຶ່ງທີ່ຖືກສະໜອງໃຫ້ ແລະ ຖືກສົ່ງໃບເກັບເງິນຜ່ານການບໍລິການທາງດ້ານການເງິນສໍາລັບຄົນເຈັບທີ່ຮວມອໍານາດມາສູນກາງ. ການໃຫ້ຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອນີ້, ເຊິ່ງຈັດລົງຈາກການຫຼຸດຈໍານວນຂອງຍອດເງິນເຫຼືອທີ່ຄ້າງຊໍາລະຈົນເຖິງການອະນຸໄລມຢ່າງສົມບູນຂອງຍອດເງິນເຫຼືອຄ້າງຊໍາລະ, ທີ່ຖືກສະໜອງໃຫ້ແກ່ຄົນເຈັບທີ່ສະແດງໃຫ້ເຫັນເຖິງຄວາມຕ້ອງການທາງດ້ານການເງິນ.

ຄົນເຈັບທີ່ຖືກພິຈາລະນາສົດໄດ້ຮັບພາຍໃຕ້ໂຄງການໃຫ້ຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນຂອງ Sanford ຖ້າຫາກເຂົາເຈົ້າມີລາຍຮັບຂອງຄົວເຮືອນທັງໝົດຢູ່ລະຫວ່າງ ຫຼື ຕໍ່າກວ່າ 375% ຂອງລະດັບຄວາມທຸກຍາກຂອງລັດຖະບານກາງ. ຄົນເຈັບຈະມີຄຸນສົມບັດເໝາະສົມສໍາລັບການອະນຸໄລມຢ່າງສົມບູນຂອງຍອດເງິນເຫຼືອທີ່ເໝາະສົມສໍາລັບຄົນເຈັບຂອງເຂົາເຈົ້າ ຖ້າຫາກລາຍຮັບຂອງຄົວເຮືອນແມ່ນຢູ່ລະຫວ່າງ ຫຼື ຕໍ່າກວ່າ 225% ຂອງລະດັບຄວາມທຸກຍາກຂອງລັດຖະບານກາງ. ສໍາລັບບັນດາຄົນເຈັບທີ່ມີລາຍຮັບທີ່ຈັດຢູ່ລະຫວ່າງ

226% ແລະ 375% ຂອງລະດັບຄວາມທຸກຍາກຂອງລັດຖະບານກາງ, ເຂົາເຈົ້າຈະໄດ້ຮັບການຫຼຸດບາງສ່ວນຂອງຈໍານວນຍອດເງິນເຫຼືອທີ່ຄ້າງຊໍາລະ. ຍອດເງິນທີ່ຍັງເຫຼືອຫຼັງຈາກການປັບປ່ຽນຈະບໍ່ຫຼາຍກວ່າຈໍານວນເງິນທີ່ Sanford ສົ່ງໃບເກັບເງິນໂດຍທີ່ໄປສໍາລັບຂົງເຂດທີ່ການບໍລິການຖືກສະໜອງໃຫ້ ແລະ ຈະເປັນຈໍານວນທີ່ຄົນເຈັບຈະມີຄວາມຮັບຜິດຊອບໃນການຈ່າຍເປັນສ່ວນບຸກຄົນ.

ກໍລະນີທາງດ້ານການເງິນທີ່ມີການຍົກເວັ້ນ: ຖ້າຫາກລາຍຮັບຂອງຄົວເຮືອນທັງໝົດຂອງທ່ານເກີນຈໍານວນສູງສຸດ 375% ຂອງລະດັບຄວາມທຸກຍາກຂອງລັດຖະບານກາງ, ແຕ່ທ່ານໄດ້ຈັດກວມເອກະສານເພີ່ມເຕີມເພື່ອຮອງຮັບຄວາມຍາກລໍາບາກທີ່ເງື່ອນໄຂທາງການແພດຂອງທ່ານໄດ້ກໍ່ໃຫ້ເກີດກັບທ່ານ ແລະ ຄອບຄົວຂອງທ່ານ, Sanford ຈະສະໜອງໃຫ້ການພິຈາລະນາພິເສດສໍາລັບການໃຫ້ຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອຕາມພື້ນຖານແຕ່ລະກໍລະນີ.

ວິທີການຮັບເອົາໃບສະໝັກ, ສໍາເນົາຂອງນະໂຍບາຍໃຫ້ຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນຂອງພວກເຮົາ ຫຼື ບົດສະຫຼຸບກ່ຽວກັບນະໂຍບາຍໃຫ້ຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນຂອງພວກເຮົາ. ທ່ານສາມາດຮັບໃບສະໝັກ ຫຼື ສໍາເນົາຂອງນະໂຍບາຍຂອງພວກເຮົາໂດຍການເຂົ້າໄປທີ່ ເວັບໄຊຂອງພວກເຮົາ

<https://www.sanfordhealth.org/patients->

visitors/patient-information/financial-assistance-policy. ໃບສະໝັກແມ່ນມີໃຫ້ ໂດຍການໄປທີ່ ເວັບໄຊ

www.SanfordHealth.org ແລະ ດຳເນີນການ ຄົ້ນຫາຄຳຫຼັກ: ການໃຫ້ຄວາມຊ່ວຍ ເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ. ທ່ານຍັງສາ ມາດຕິດຕໍ່ສຳນັກງານການບໍລິການທາງ ດ້ານການເງິນສຳລັບຄົນເຈັບຂອງພວກ ເຮົາໄດ້ທີ່ 877-629-2999. ເອກະສານ ເຫຼືອທີ່ ຍັງມີໃຫ້ທີ່ ບ່ອນລົງ ທະບຽນໃດໜຶ່ງ ຫຼື ພະແນກແຈ້ງຂໍ້ ທີ່ ໂຮງໝໍ ຫຼື ອຸໂນົກຂອງ Sanford ໃດໜຶ່ງ. ກະລຸນາຕິດຕໍ່ຫາສຳນັກງານ ບໍລິການທາງດ້ານການເງິນສຳລັບຄົນ ເຈັບຂອງພວກເຮົາທີ່ 877-629-2999 ສຳ ລັບທີ່ ຢູ່ ຂອງສະຖານທີ່ ຕັ້ງຂອງໂຮງ ໝໍ ຫຼື ອຸໂນົກ ຖ້າຫາກທ່ານຕ້ອງ ການຂໍຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອເພີ່ມເຕີມໃນ ການປະກອບໃບສະໝັກຂໍຄວາມຊ່ວຍ ເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ. **ໃບສະໝັກຂໍ ຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ ແມ່ນມີໃຫ້ເປັນພາສາອັງກິດ, ພາສາສະ ເປນ, ພາສາເຢຍລະມັນ, ພາສາຮິນດີ, ພາສາ ຈີນ, ພາສາເກົາຫຼີ, ພາສາລາວ, ແລະ ພາສາ ຫວຽດນາມ.**

ການສະໝັກຂໍຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານ ການເງິນ ແລະ ເອກະສານທີ່ຈຳເປັນ. ຈະ ເຮັດທຸກວິທີທາງເພື່ອສະບູຮູ້ຄົນເຈັບ ທີ່ຕ້ອງການຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອໃຫ້ໄວ ເທົ່າທີ່ຈະໄວໄດ້. ເພື່ອຖືກພິຈາລະ ນາສຳລັບການໃຫ້ຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອ, Sanford ຕ້ອງໄດ້ຮັບໃບສະໝັກທີ່ປະກອບ ແລ້ວທັງໝົດ, ພ້ອມກັບສຳເນົາຂອງ ສິ່ນໃບຮັບເງິນເດືອນສອງເດືອນທີ່ ຜ່ານມາສຳລັບຜູ້ທີ່ມີເງິນເດືອນໃດ ໜຶ່ງທີ່ປະກອບສ່ວນເຂົ້າໃນລາຍຮັບ ຂອງຄົວເຮືອນ, ສຳເນົາຂອງໃບແຈ້ງລາຍຮັບ

ເພື່ອເສຍພາສີ 1040 ຫຼື ສຸດພ້ອມກັບ ລາຍການທີ່ສາມາດນຳໃຊ້ໄດ້ (ທັງໝົດ) ໃນ ກໍລະນີທີ່ມີໃບແຈ້ງລາຍຮັບເພື່ອເສຍ ພາສີ, ສິ່ງທີ່ສາມາດໃຊ້ແທນໄດ້ແມ່ນ ໜັງສືຄຳຕັດສິນໃຫ້ການປະກັນສັງຄົມ ແລະ/ຫຼື ຫຼັກຖານກ່ຽວກັບການບໍ່ ຍື່ນຄຳຮ້ອງຈາກ IRS.), ແລະ ຄຳຖະແຫຼງ ການກ່ຽວກັບການຕີລາຄາຊັບສິນ ຫຼື ການປະເມີນຄ່າພາສີ, ຖ້າສາມາດໃຊ້ໄດ້.

ໃຫ້ຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ ໂດຍບໍ່ມີການສະໝັກຂໍ ຫຼື ປະກອບໃບ ສະໝັກ. Sanford Health ສາມາດໃຊ້ຜູ້ຂາຍ ຂອງບຸກຄົນທີ່ສາມເພື່ອດຳເນີນການ ທົບທວນກ່ຽວກັບຂໍ້ມູນຂອງຄົນເຈັບ ຢ່າງເປັນລະບົບ ເພື່ອຄາດເດົາຄວາມ ຕ້ອງການທາງດ້ານການເງິນສຳລັບການໃຫ້ ຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອພາຍໃຕ້ນະໂຍບາຍໃຫ້ ຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນຂອງ Sanford. ການທົບທວນຄັ້ງນີ້ໃຊ້ຮູບ ແບບອັດຕະໂນຳທີ່ໄດ້ຮັບການຍອມຮັບ ຂອງ healthcare ໂດຍອົງຕາມຖານຂໍ້ມູນສະ ຖິຕິຂອງລັດ. ຮູບແບບນີ້ໃຊ້ຂໍ້ມູນ ສະຖິຕິຂອງລັດເພື່ອສ້າງແນວໂນ້ມໃນ ການຈ່າຍຕົວຊີ້ບອກ ແລະ ລາຍຮັບໂດຍປະ ມານເມື່ອປົບທົບກັບລະດັບຄວາມທຸກ ຍາກຂອງລັດຖະບານກາງແຫ່ງຊາດ. ຮູບແບບ ທີ່ຄາດເດົານີ້ສາມາດຖືກໃຊ້ເພື່ອ ການດຳເນີນການສະໝັກຂໍຄວາມຊ່ວຍ ເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ, ຫຼື ສາມາດຖືກ ໃຊ້ໃນສະຖານທີ່ດຳເນີນການດ້ວຍ ສິ່ນເຊິ່ງ.

ການແຈ້ງເຕືອນກ່ຽວກັບການມີໂຄງການ ໃຫ້ການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ ຂອງພວກເຮົາ. ຈະເຮັດທຸກວິທີທາງ ເພື່ອສະບູຮູ້ຄົນເຈັບທີ່ຕ້ອງການຄວາມ ຊ່ວຍເຫຼືອໃຫ້ໄວເທົ່າທີ່ຈະໄວໄດ້.

Sanford ຈະເຜີຍແຜ່ໂຄງການຢ່າງກວ້າງຂວາງໂດຍຜ່ານ (1) ບ້າຍປະກາດຢູ່ທີ່ພື້ນທີ່ການລົງທະບຽນໃນໂຮງໝໍ ແລະ ຄູ່ນັກຂອງພວກເຮົາ, (2) ນະໂຍບາຍ, ບົດສະຫຼຸບ, ແລະ ໃບສະໝັກມີໃຫ້ຢູ່ທີ່ເວັບໄຊຂອງ Sanford, (3) ຄຳຖະແຫຼງການກ່ຽວກັບການຮັບຮອງການເຊັນເຊັນ, (4) ໃບໂຄສະນາສົນຄ້າ ແລະ ສິ່ງທີ່ເປັນຂໍ້ມູນອື່ນໆທີ່ສະໜອງໃຫ້ແກ່ຄົນເຈັບ ແລະ ຄອບຄົວ, ແລະ (5) ຜູ້ໃຫ້ບໍລິການ ແລະ ພະນັກງານຂອງ healthcare ທີ່ລະບຸຄົນເຈັບທີ່ມີຄວາມຕ້ອງການທາງດ້ານການເງິນທີ່ເປັນໄປໄດ້.

ນິດວ່າບຸກຄົນຜູ້ທີ່ມີບັນຊີຄ້າງຳລະຈະມີສິດທິໄດ້ຮັບສຳລັບການໃຫ້ຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນຫຼືບໍ່.

ການບໍລິການທີ່ໄດ້ຮັບຄຸ້ມຄອງໂດຍການສະໝັກຂໍຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ. ໃບສະໝັກຂໍຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນທີ່ໄດ້ຮັບອະນຸມັດຈະຄຸ້ມຄອງຄ່າໃຊ້ຈ່າຍສຳລັບການດູແລເບິ່ງແຍງສຸກເສີນ ແລະ ທີ່ມີຄວາມຈຳເປັນທາງດ້ານການແພດທີ່ຖືກສະໜອງໃຫ້ຢູ່ທີ່ສະຖານທີ່ບໍລິການຂອງ Sanford ແລະ ຖືກສົ່ງໃບເກັບເງິນຜ່ານການບໍລິການທາງດ້ານການເງິນສຳລັບຄົນເຈັບທີ່ລວມອຳນາດມາສູນກາງຂອງພວກເຮົາ. ພວກເຮົາສາມາດພິຈາລະນາການປ່ຽນແປງສຳລັບການບໍລິການທີ່ສະໜອງໃຫ້ຫຼັງຈາກວັນທີ່ໄດ້ຮັບການອະນຸມັດຂອງພວກເຮົາເປັນເວລາຈົນເຖິງຫົກເດືອນ ໂດຍບໍ່ຕ້ອງມີການຮ້ອງຂໍໃບສະໝັກໃໝ່ເພື່ອຖືກປະກອບ.

ກິດຈະກຳການຮັບເກັບໜີ້ຜິດເສດ:
Sanford ຈະບໍ່ມີສ່ວນຮ່ວມໃນກິດຈະກຳການຮັບເກັບໜີ້ຜິດເສດ, ເຊັ່ນວ່າ ການຟ້ອງຄະດີ ຫຼື ການຍຶດຊັບ, ກ່ອນທີ່ຈະພະຍາຍາມຕາມຄວາມເໝາະສົມໃນການກຳ